

Date: September 4<sup>th</sup>, 2023

التاريخ: 4 سبتمبر 2023

Circular No:8 / AY 2023-2024

Subject: School timings

Dear Parents and Guardians,

We are delighted that our K-12 students have settled in well and that fifty-six buses were organized to support you with your children's transportation during the first week. If your children are not registered on our buses, please contact the bus transportation department as soon as possible.

As we enter the second school week of the term, we would like to share the school timings for the rest of the year and urge parents, guardians, and students to please be punctual:

**Monday to Thursday:**

7:30 a.m. Entrance doors will open.

**Students must be at the school at 7:45 a.m. to attend assemblies and to sing the National Anthem. Lateness will not be tolerated.**

8:10 a.m. All doors around the school will be closed.

2:20 p.m. school buses will depart

2:30 p.m. End of the school day; gates will open for car students

**Friday:**

7:30 a.m. Entrance doors will open

12:00 p.m. End of the school day: gates will open

Please use the available parking slots at the back of the gymnasium and at the gates for the grades indicated in the Kindergarten and at gates B, C, D, and E to drop off and fetch your children.

***Students are not allowed to enter the school through the main reception doors.***

We trust that you will continue to support the school and your children with their academic progress.

Yours sincerely,

Antoinette Brown  
Principal Director



A Member of Bin Omeir Educational LLC

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

يسعدنا اعلامكم أن جميع الطلبة من الحضانة الى الصف الثاني عشر قد استقروا في صفوفهم بشكل جيد، كما انطلقت خدمة الحفلات المدرسية وعددها ستة وخمسين حافلة يوم الخميس الماضي بشكل منظم. في حالة عدم التسجيل في خدمة الحافلة، يرجى الاتصال بقسم النقل بالحافلات في أقرب وقت ممكن.

في بداية الأسبوع الثاني من الفصل الدراسي الأول، نود مشاركتكم أوقات الدوام الدراسي لبقية العام الدراسي ونحث جميع أولياء الأمور والطلبة على الالتزام بالمواعيد:

**من الاثنين إلى الخميس:**

تفتح جميع البوابات في الساعة 7:30 صباحًا.

**يجب أن يكون جميع الطلبة داخل المدرسة على الساعة 7:45**

**لحضور الطابور الصباحي والنشيد الوطني.**

**لن يتم التسامح مع التأخير.**

سيتم إغلاق جميع البوابات في الساعة 8:10 صباحًا. ( late student

ستغادر الحافلات المدرسية في الساعة 2:20 مساءً.

في نهاية اليوم الدراسي، تفتح البوابات لطلبة السيارات في الساعة 2:30 مساءً.

**يوم الجمعة:**

ستغادر الحافلات المدرسية في الساعة 11:45 مساءً.

في نهاية اليوم الدراسي، تفتح البوابات لطلبة السيارات في الساعة 12:00 مساءً.

**ملاحظة:** يرجى استخدام مواقف السيارات المتاحة خلف صالة الألعاب الرياضية، مدخل الحضانة وعند البوابات B, C, D, و E حسب الصفوف المشار إليها في التعاميم السابقة.

لا يسمح للطلاب بدخول المدرسة من الاستقبال الرئيسية.

نحن على ثقة من أنك ستستمر في دعم المدرسة وأبناءكم لضمان تقدمهم الأكاديمي.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



أنطوانيت براون

مديرة المدرسة